
Obec Liptovská Lúžna 
____________________________________________________________________________________________________________________________ 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Liptovská Lúžna 
konaného dňa 16. decembra 2020  

 

Prítomní: Ing. Albín Husarčík, starosta obce 
 

Poslanci: Ján Švanda, Mgr. Ivana Veselovská, PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Martin 
Mihálik, Peter Veselovský, Ing. Peter Veselovský, Kamil Weiss 
 
 

Neprítomná: Ing. Simona Martošová – hlavná kontrolórka, Anna Mydliarová, Marek Bystričan 
 
Ďalší prítomní:  Ing. Mariana Jarabová – zapisovateľka 
  Mgr. Marta Dudášová – hlavná ekonómka obce 
 
Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva :        
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Návrh na rozpočet na rok 2021 
6. Návrh Dodatku č. 2/2020 k VZN č. 4/2018 o sadzbe miestneho poplatku za komunálny odpad a drobný 

stavebný odpad 
7. Rôzne 
8. Interpelácie poslancov 
9. Diskusia 
10. Záver 

 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril starosta obce Ing. Albín Husarčík o 15:00. Privítal všetkých 
prítomných a prečítal program. Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 7, teda OZ je uznášaniaschopné. 
Hlavná kontrolórka je ospravedlnená - od 25.06. 2020  je na materskej dovolenke. Neprítomní poslanci sa 
ospravedlnili.  
 
K bodu 2. Schválenie programu OZ 
 

Návrh programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva : 
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Návrh na rozpočet na rok 2021 
6. Návrh Dodatku č. 2/2020 k VZN č. 4/2018 o sadzbe miestneho poplatku za komunálny odpad a drobný 

stavebný odpad 
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7. Rôzne 
8. Interpelácie poslancov 
9. Diskusia 
10. Záver 

 
 

Hlasovanie o návrhu programu rokovania Obecného zastupiteľstva:  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Peter Veselovský, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Ján 
Švanda, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Marek Bystričan, Anna Mydliarová 

 
K bodu 3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov  
 

Voľba návrhovej komisie 
 

Starosta obce do návrhovej  komisie navrhol poslancov : 

• predseda –  Mgr. Martin Mihálik 

• členovia –    Mgr. Ivana Veselovská, Peter Veselovský 
 

Hlasovanie o návrhu na voľbu návrhovej komisie :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Peter Veselovský, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Ján 
Švanda, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Marek Bystričan, Anna Mydliarová 

 
Overovatelia zápisnice 

 
Starosta obce za overovateľov zápisnice určil : 

• Kamil Weiss 

• Ján Švanda 
 

K bodu 4. Určenie zapisovateľky 
 
Za zapisovateľku bola starostom obce určená Ing. Mariana Jarabová. 
 
K bodu 5. Návrh rozpočtu na rok 2021 
 
Starosta obce informoval poslancov, že návrh rozpočtu obce na rok 2021 bol prerokovaný na finančnej komisii 
a obecnej rade. Všetky pripomienky boli prekonzultované a zapracované do návrhu rozpočtu, ktorý bol zostavený 
ako vyrovnaný.  Ing. Peter Veselovský  informoval poslancov za finančnú komisiu, že čerpanie dotácií všetkých 
zložiek za rok 2020 prebrala na svojom rokovaní finančná komisia a obecná rada. Vzhľadom na aktuálnu situáciu 
sa schválili nižšie dotácie na rok 2021, ktoré sú len vo výške takej, aby zložky v obci prežili nasledujúci rok. Preto 
navrhol, aby OZ schválilo vyúčtovania poskytnutých dotácií na rok 2020 všetkým zložkám, ktoré boli poskytnuté na 
základe Uznesenia č. 109/2019 zo dňa 16.12.2019 – všetci prítomní poslanci boli za tento návrh.  
 
K bodu 7. Rôzne  
  
  

a) Úprava rozpočtu na rok 2020 – ekonómka vysvetlila poslancom zmeny oproti schválenému rozpočtu – 
všetci prítomní poslanci boli za úpravu rozpočtu na rok 2020 podľa dosiahnutej skutočnosti  
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b) Správa audítora o overení účtovnej závierky a konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2019 – obecné 
zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu audítora – všetci prítomní poslanci boli za  

 
K bodu 6. Návrh - Dodatok č. 2/2020 k VZN č. 4/2018 o sadzbe miestneho poplatku za komunálne odpady a 
drobné stavebné odpady  
 
Zapisovateľka prečítala list od Technických služieb Ružomberok, ktoré realizujú zber TKO v obci, kde spoločnosť 
informuje o zvýšení poplatkov za odvoz TKO v nasledujúcom roku. Starosta následne predniesol návrh na  Dodatok 
č. 2/2020 k VZN č. 4/2018 o sadzbe miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady – všetci 
prítomní poslanci boli za 
 
 
K bodu 7. Rôzne 
 

c) Žiadosť TJ Partizán, Lyžiarsky oddiel, Liptovská Lúžna o poskytnutie nenávratnej finančnej dotácie vo 
výške 6 708,- € na výmenu trafostanice pri lyžiarskom vleku – starosta obce uviedol, že nie je možné 
poskytnúť dotáciu ako je uvedená v žiadosti, preto navrhol, aby trafostanica prešla do vlastníctva obce 
a obec následne bude realizovať jej výmenu na vlastné náklady – všetci prítomní poslanci boli za uvedený 
návrh.  

d) Žiadosť OFK Liptovská Lúžna o dotáciu na zariadenie šatní OFK vo výške 2 000 € - starosta obce 
predniesol návrh obecnej rady, t. j. na základe uznesenia č. 26/2020 zo dňa 29.04.2020 bola vrátená časť 
dotácie pre OFK naspäť obci, z týchto financií následne obec zakúpi vybavenie do šatní OFK – všetci 
prítomní poslanci boli za tento návrh.  

e) Žiadosť Elán Centrum voľného času, Dončova 1, Ružomberok, o poskytnutie finančných prostriedkov na 
mimoškolskú činnosť na 7 detí – všetci prítomní poslanci boli za 

f) Žiadosť ORION TIP SK, a.s., Drevárska 455/5, Poprad, o vydanie súhlasu  obce s prevádzkovaním 
kurzových stávok v prevádzke  Krčma a Pizza Hančurka, Liptovská Lúžna 959 

 

Hlasovanie o žiadosti o vydanie súhlasu  obce s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke  Krčma 
a Pizza Hančurka, Liptovská Lúžna 959:  
 
Za: Peter Veselovský, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Ján Švanda, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil 
Weiss 
Proti: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Marek Bystričan, Anna Mydliarová 

 
Uznesením č. 52/2020 Obecné zastupiteľstvo schválilo ORION TIP SK, a.s., Drevárska 455/5, Poprad, 
vydanie súhlasu  obce s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke  Krčma a Pizza Hančurka, 
Liptovská Lúžna 959 
 

g) Žiadosť Janky Samolejovej, Liptovská Lúžna 1119, o odkúpenie obecného pozemku parc. číslo 3294/2 – 
starosta obce informoval poslancov, že obec pri danej parcele disponuje stavebným pozemkom, 
odpredajom jeho časti by sa tento pozemok znehodnotil, preto navrhol, aby sa pozemok nedelil a ostal 
v celosti  

 

Hlasovanie o žiadosti Janky Samolejovej, Liptovská Lúžna 1119, o odkúpenie obecného pozemku parc. 
číslo 3294/2:  
 
Za: 0 
Proti: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Peter Veselovský, , Ján Švanda, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss 
Zdržal sa: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská 
Neprítomní: Marek Bystričan, Anna Mydliarová 

 
Uznesením č. 53/2020 Obecné zastupiteľstvo neschválilo žiadosť Janky Samolejovej, Liptovská Lúžna 
1119, o odkúpenie obecného pozemku parc. číslo 3294/2 
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h) Žiadosť Ladislava Veselovského a manželky Moniky Veselovskej, Liptovská Lúžna 583, o odkúpenie 
obecného pozemku parcelné číslo C-KN 1844/3 o celkovej výmere 15 m2  - starosta obce informoval 
poslancov, že predmetný pozemok je zapísaný v geometrickom pláne ako vodná plocha, ktorá je 
nepredajná, žiadatelia majú k tejto parcele prístup, nik im v tom nebráni ale neodporúča ju predávať. 

 

Hlasovanie o žiadosti Ladislava Veselovského a manželky Moniky Veselovskej, Liptovská Lúžna 583, o 
odkúpenie obecného pozemku parcelné číslo C-KN 1844/3:  
 
Za: 0 
Proti:Peter Veselovský, Ján Švanda, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss 
Zdržal sa: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. 
Neprítomní: Marek Bystričan, Anna Mydliarová 

 
Uznesením č. 54/2020 Obecné zastupiteľstvo neschválilo žiadosť Ladislava Veselovského a manželky 
Moniky Veselovskej, Liptovská Lúžna 583, o odkúpenie obecného pozemku parcelné číslo C-KN 1844/3 
 

i) Žiadosť Kataríny Beloritovej, Liptovská Lúžna 1205, o predĺženie nájomnej zmluvy v 8 b. j. – všetci 
prítomní poslanci boli za 

j) Žiadosť Tatiany Tóthovej , Liptovská Lúžna 1244 o predĺženie nájmu v 24 b. j. – všetci prítomní poslanci 
boli za 

k) Žiadosť Mareka Glembu, Liptovská Lúžna 940o predĺženie nájmu v 24 b. j. – všetci prítomní poslanci boli 
za 

l) Žiadosť Ľubice Žúborovej, Liptovská Osada 454, o prenájom 1-izbového bytu v 24 b. j. – starosta obce 
informoval, že žiadateľka nie je občiankou obce, a teda neodporučil prenájom bytu –  
 

Hlasovanie o žiadosti Ľubice Žúborovej, Liptovská Osada 454, o prenájom 1-izbového bytu v 24 b. j.:  
 
Za: Mgr. Ivana Veselovská 
Proti: 0 
Zdržal sa: Ing. Peter Veselovský, PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Peter Veselovský, Ján Švanda, Mgr. 
Martin  Mihálik, Kamil Weiss 
Neprítomní: Marek Bystričan, Anna Mydliarová 

 
Uznesením č. 58/2020 Obecné zastupiteľstvo neschválilo žiadosť Ľubice Žúborovej, Liptovská Osada 454, 
o prenájom 1-izbového bytu v 24 b. j. 
 

m) Žiadosť Andrey Bullovej Vita Victoria, Liptovská Lúžna 731, o prenájom nebytových priestorov bývalej 
pediatrickej ambulancie v zdravotnom stredisku  - starosta obce informoval, že tieto priestory sú voľné, 
ale ak by ich chcela obec prenajať, musí vyhlásiť verejnú súťaž – OZ zobralo žiadosť na vedomie 

n) Prenájom priestorov bývalej pediatrickej ambulancie v zdravotnom stredisku – OZ následne vyhlásilo 
verejnú súťaž o Prenájom priestorov bývalej pediatrickej ambulancie v zdravotnom stredisku 
s podmienkami ako pri verejnej súťaži v OD Brezniak z roku 2018 – všetci prítomní poslanci boli za 

o) Žiadosť SZPB, ZO Liptovská Lúžna, o pridelenie miestnosti na činnosť – starosta obce informoval 
poslancov, že sa s vedením zložky bavili o priestoroch detskej ambulancie alebo miestnosti u Kuľkov. Mgr. 
Martin Mihálik navrhol, že by sa im mohli ponúknuť priestory v MŠ, kde bol denný stacionár a mali by 
osloviť riaditeľa ZŠ – OZ zobralo na vedomie žiadosť 

p) Návrh na voľbu hlavného kontrolóra - zapisovateľka predniesla návrh na voľbu hlavného kontrolóra obce. 
Starosta obce oboznámil poslancov, že zo zákona by sa voľba kontrolóra mala uskutočniť najneskôr 
24.02.2021 o 17:00 h na zasadnutí OZ –  starosta obce informoval poslancov, že sa nikto neprihlásil na 
funkciu hlavného kontrolóra, ale momentálne platí v krajine núdzový stav z dôvodu koronavírusu. 
Vzhľadom na uvedené ostáva hlavný kontrolór vo funkcií ešte 60 dní po ukončení núdzového stavu. 
Núdzový stav by mal v SR platiť do 29.12.2020. Všetci prítomní poslanci boli za vyhlásenie novej voľby 
HK. 
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K bodu 8 . Interpelácie poslancov 
 
Mgr. Martin Mihálik 

- Aké boli náklady na celoplošné testovanie na COVID-19 a či boli preplatené? – hlavná ekonómka obce 
mu odpovedala, že náklady boli vo výške 4 137,77 € a všetky boli preplatené od štátu. 

- Parkovisko pri MŠ je už hotové? – starosta mu odpovedal, že sa ešte rieši mreža na rigol, aby autá 
nezachytávali podvozky 

- Dostali sme kompenzáciu za povodne? – starosta odpovedal, že áno, dostali sme príspevok z Úradu vlády 
SR, ale Urbariát stále zváža drevo, tak sa ešte neopravovala ulica u Fidesa, keď dozvážajú bude sa dávať 
nový asfaltový koberec, ale to bude už v nasledujúcom roku a potom sa dotácia vyúčtuje. 

 
Ján Švanda 

- Sme pripravení na zimu? – starosta mu odpovedal, že áno, máme traktoristov, ktorí budú odhŕňať sneh 
aj posypávať cesty 

 
Ing. Peter Veselovský 

- Pýtali sa ho z Urbáru, p.s. L.L. na záťažové testy, ktoré sa robili v obci, či dostali už odpoveď? – starosta 
mu odpovedal, že odpoveď sa pripravuje, ale záťažové testy robila Slovenská správa ciest a čakalo sa na 
stanovisko Dopravného inšpektorátu. Postupuje sa podľa zákona, aj značky boli osadené podľa zákona. 
Navrhoval dve možnosti a to buď nižší náklad kamiónov, alebo by sa jedna ulica obetovala, pozvážalo by 
sa drevo a potom by ju Urbariát opravil, ale k dohode nedošlo.  

- Stavebné práce pri šatniach OFK už skončili? – starosta mu odpovedal, že je potrebné ešte zviesť 
povrchovú vodu. 

 
Peter Veselovský 

- Čo bude s asfaltovou plochou pri šatniach OFK? – starosta mu odpovedal, že je potrebné sa najskôr 
dohodnúť čo tam chceme mať a potom sa pustiť do realizácie. Mgr. Martin Mihálik navrhol miesto pre 
detské ihrisko a to pod šatňami OFK – starosta mu odpovedal, že tam je problém s pozemkom.  

 
K bodu 9. Diskusia 
 
 
 
K bodu 10.   Záver 
 
Starosta obce poďakoval poslancom za účasť  a prácu v roku 2020 a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
o 16:00 hod. 
 
 
Ing. Albín   H u s a r č í k      Ing. Mariana  J a r a b o v á   
starosta obce Liptovská Lúžna     zapisovateľka  
 
 
 
 
V Liptovskej Lúžnej, dňa 16. decembra 2020 
 
 
 
 
O V E R O V A T E L I A  :   
 

            Kamil             W E I S S  
 

 
                  Ján            Š V A N D A      


